

Date: 16 June 2022

التاريخ: 16 يونيو 2022م

Disclosure

إفصاح

Board Resolution on Strategic Growth and Capital Planning

قرار مجلس الإدارة بخصوص النمو الاستراتيجي والتخطيط لرأس المال

The Board of Directors of Sohar International Bank S.A.O.G ("SI") in its meeting held on 15th of June 2022 resolved the following to support the strategic growth of SI:

قرّر مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش م ع ع ("صحار الدولي") في اجتماعه الذي عقد بتاريخ 15 يونيو 2022م ما يلي لدعم النمو الاستراتيجي لصحار الدولي:

1. CET 1 Capital by Offering Rights Issue:
To issue OMR 160 (One Sixty) Million Rights issue.

1. حقوق الملكية العادية من الفئة (1) عن طريق حقوق الأفضلية:
إصدار حقوق أفضلية بمبلغ 160 (مائة وستون) مليون ريال عماني.

2. Tier 1 Perpetual Capital Securities:
To issue OMR 50 (Fifty) Million Perpetual Capital Securities with a green-shoe option of OMR 25 (Twenty-Five) Million to enhance Tier 1 Capital.

2. سندات رأسمال دائمة من الفئة (1):
إصدار سندات رأسمال دائمة بمبلغ 50 (خمسون) مليون ريال عماني، مع خيار الزيادة بمبلغ 25 (خمسة وعشرين) مليون ريال عماني لزيادة رأس المال من الفئة (1).

The proposed transactions and pursuant issuances will be subject the regulatory and Shareholders' approval.

تكون الصفقات والإصدارات المذكورة أعلاه خاضعة لموافقة الجهات الرقابية والمساهمين.

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer

